
 

Anfasteröds bryggförenings årsmöte 2012, 11/8-12 på Lyckoträffen, 
Lyckornas camping, Ljungskile 

 

Mattias öppnar årsmötet genom att hälsa alla välkomna.  
 

• Val av protokollförare. – Jörgen Svanberg.  

• Val av protokoll justerare. – Krister Lundin och Manne Dahlgren.  

• Val av mötes ordförande. – Mattias Arvidson.  

• Omval av Mattias som ordförande på 2år.  

• Omval av styrelse ledamot Jörgen Svanberg på 2år.  

• Ensam firmatecknare är Eric Morgan.  

• Ekonomisk berättelse:  
Erik Morgan:  
149000SEK på konto.  
Bryggan har i år kostat 39400SEK i underhåll som virke bultar mm. och ny 
belysning är nästan på plats samt betalat inspektion av bryggan förra året.  

• Sjösättnings ramp skall göras iordning under detta eller nästa år, Arne Lindberg 
hjälper oss med detta.  

• Kättingar skall bytas och det görs söndagen 19 augusti och vi behöver frivilliga. 
Ove anmälde sig som frivillig. Lasse kommenterade att brygga1 har väldigt kort 
första kätting i mellan bryggorna och ville att vi skulle dra brygga1 kättingen till 
brygga2 sten och vice versa. Mattias skulle kolla på detta.  

• Årsavgiften höjs med 100SEK till 850SEK till nästa år.  

• Bommar ska vara uppe 15/9 2012.  

• Bommar ska vara isatta 4-5 maj 2013.  

• Arbetsdag 2013.  
Blir 4/5 2013.  

 



• Påminnelse om den regeln som antogs förra året. 
 Alla som önskar att stå kvar i bryggkön skall anmäla det till Erik Morgan innan 
februaris utgång. Mötet diskuterade en avgift för att stå på kölistan men inget 
beslut är taget.  

• Vid ändring av adress eller Telefon nummer.  
Anmäl detta till Erik Morgan  

• Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.  

• Angående det förslaget om att centralisera bommar och lägga över ansvaret på 
föreningen diskuterades och lades på framtiden p.g.a. att alla bommar nu är 
iordning gjorda och plats för bommar blev en bra bit ifrån bryggorna p.g.a. 
stöldrisk. Detta medför ett större arbete än vi räknade med från början med 
redan i år får alla som vill lägga sina bommar på löscamping ängen mitt emot 
Dan.  

• Övriga frågor:  
Badtrapporna är väldigt hala. Det är camping värdens problem och Alf Gillberg 
pratar med Arne.  

• Mötet avslutades och bänkarna bars ut.  
 

 

 

 

Protokollet justerat av:  
 
 
Krister Lundin    Manne Dahlgren  
 
 
 ____________________________  __________________________  

 


